

Notulen van de 317 vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op dinsdag 11 juni 2024 om 19:30u; **bij Anne**

Aanwezig:

Lilian Steyvers	voorzitter
Roelof Kraak	secretaris
Siska Wieland	penningmeester, Financiën
Anne Vogt	algemeen bestuurslid, Duurzaamheid
Edwin Rood	algemeen bestuurslid

1. Vaststelling agenda

De agenda wordt vastgesteld.

2. Concept-notulen 316 en Notulen alv 2024

Worden besproken en aangepast waar nodig en kunnen gepubliceerd.

Ook de notulen van de ALV bespreken we worden nog een beetje aangepast en kunnen dan ook gepubliceerd worden.

3. Actie- en besluitenlijst 317

Wordt besproken en waar nodig aangepast.

4. Voortgang vacatures

Erik heeft contact gehad met Mariia Vlasova, hij is inmiddels begonnen om zaken over te dragen, Alfons Krom wordt achterwacht.

Zoals het nu lijkt is de vacature voor activiteitscoördinator ingevuld.

Dan blijft de vacature secretaris nog open staan. Deze vermelden we weer in de nieuwsbrief.

5. Voortgang DMJOP

-Voortgang contact met Stichting Dijk Weering Fonds, deze vergadert ook vanavond.

-Glas in Lood wordt nu vervangen dus dat loopt.

-De Schilder heeft weer een stuk geschilderd aan de buitenkant, door een aantal lekkende afvoeren kan de schilder niet alles af maken op korte termijn.

-Klein onderhoud Vd Sluis, gaat de buitenzijde van het Theehuis, de doorritten en een deel van de vloer (restaurant) uitvoeren, De rest van de 'klein onderhoudswerkzaamheden gaat Mark Schaafsma uitvoeren. , De keukenvloer gaat via Ake Sikkema naar een gietvloerenbedrijf in Grootegast.

- Met installatiebedrijf Winter moet nog contact mee opgenomen worden.

- Voor het dak hebben we tekeningen nodig. De bedrijven die dit kunnen maken zitten dit jaar vol, dus dat kan pas volgend jaar gemaakt worden. Lilian neemt contact op met Baak voor onze mogelijkheden en onmogelijkheden hierin. Lilian weet mogelijk nog iemand, ze neemt contact met hem op.

- In de wand in de herentoilet komen bobbels. Het is waarschijnlijkten gevolde van vochtdoorslag aan de westkant van het Theehuis De struiken die tegen deze gevel groeien worden in elk geval verwijderd binnenkort. Er is ook overleg met Ubel Heijs geweest hieroverHopelijk helpt dit, en anders wordt Ake Sikkema benaderd wat er nog meer aangepakt moet worden.

6. Financiën

-Stand van zaken

-Geen nieuws

7. Projecten/ overige activiteiten

Opnieuw plannen

-AED training; actie nieuwe activiteitencoördinator

Gepland:

-Aanschuiftafel; zaterdag 29 juni bij Edwin en Yvonne.

-5 dorpen feest: 6 juli (start puzzel 22 juni)

-Zomer BBQ: 7 september

-Tweemaal Happy Hour:11/10 en 29/11

Overig documenten nieuwsbrief:

-Document beheer Olle Tuun (bijlage)

-Tekst Gebruik Theehuis (bijlage)

-Glasvezel theehuis, De kosten zijn 200 euro + 250 als je geen provider neemt.
Mogelijk krijg je een deel gratis van glasdraad, dat is nog onduidelijk beschreven.

8. Mededelingen/ ingekomen stukken

-Mail Tineke Wobbes, gemeente over verantwoording dorpsbudget

-Nieuwsbrief Groninger Dorpen 7 juni, hier staat een stuk in over subsidies, mogelijk moeten we dit toch weer beter uitzoeken. We gaan kijken of we binnen het dorp iemand kunnen vinden om ons daarin te ondersteunen. Dit via de nieuwsbrief.

-Persbericht Programma Westerkwartier Natuurinclusief, we gaan hier niet op in, Siska stuurt een reactie .

-Mail beleidsplan Eenzaamheid> hier stuurt Roelof een negatieve reactie op.

-Bericht klusjes Joran Riemer, we maken geen reclame voor commerciële bedrijven via onze kanalen.

-Mail van Erik over de vraag of we iets moeten publiceren over opening Doorfietsroute, er is al veel over gepubliceerd, dit hoeven wij niet meer te doen.

-Verslag netwerkbijeenkomst gemeenteraad dd 13 mei.

-Lilian is door Journalist RTV Noord benaderd over de plotselinge sluiting van het AZC, Lilian heeft doorverwezen naar de kwartiermaker van de gemeente.

9. Rondvraag/ volgende vergadering

Volgende vergadering dinsdag 6 augustus 19.30 uur bij Edwin